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Zápis z jednání Výkonného výboru (VV) Svazu zápasu ČR (SZČR)

Datum: 10.3.2024 v 16:00h
Místo konání: on-line

Účastníci: Robert Mazouch, Petr Skalický, Petra Skalická, Martin Hakl, Monika Jandová, Václav Scheiner,
Ondřej Kadlec

Pozvaní: Ondřej Vejsada (KRK), Václav Scheiner, st., Tomáš Douda
Sekretář SZČR: Olga Mazouchová

Agenda:

1. Kontrola zápisu a úkolů z posledního jednání
2. Zpráva předsedy KRK
3. V. Scheiner st. – požádal o projednání k tématům elektronický tréninkový deník Yarmill a

zpráva z ME sen. ř.ř. 2024
4. Zpráva předsedy SZČR
5. Zpráva předsedkyně ekonomické komise
6. Zpráva předsedy komise rozhodčích
7. Zprávy předsedkyně KVZ & TMK
8. Zpráva předsedy DK + OK 
9. Zpráva předsedy STK
10. Zpráva sekretáře SZČR
11. Zpráva O.Kadlece

1. Kontrola zápisu a úkolů z posledního jednání
● zápis byl přijat bez připomínek 
● úkoly jsme probrali a doplnili takto:

Rozhodnutí č. 1/1/2024 – potvrdit výsledek hlasování VV SZČR ke stanovám ČOV – splněno
Rozhodnutí č. 2/1/2024 – příprava návrhu odměňování trenérů, T: 30. 4. 2024 – probíhá
Rozhodnutí č. 3/1/2024 – informovat Z. Švece k žádosti o navýšení platu - splněno
Rozhodnutí č. 4/1/2024 – zpráva do ročenky ČUS -splněno

2. Zpráva předsedy KRK

O.Vejsada - zápisy z jednání KRK umí dodat pouze zápisy z roku 2024, z roku 2022/2023
z kapacitních důvodů není schopen dodat.

Rozhodnutí č. 1/3/2024 – vyvěsit na web SZČR pod KRK záložku

T: ihned Zodp.: Lenka Bartáková



O. Vejsada k šetřeným případům:
● M. Vejsada podal trestní oznámení na vyúčtování zálohy 17000€ a oblečení Sweep, detaily

neznám, protože KRK s tímto nebyla seznámená.

O.Vejsada k inventarizaci majetku v Chomutově:
● Ta proběhla dne 29.2.2024, ale jen částečně, jelikož mu nebyl umožněn přístup k zápasnickým

žíněnkám. Na základě toho se O. Vejsada rozhodl, že inventarizaci žíněnek provede na GP
Chomutov v dubnu 2024.

● R. Mazouch zmínil, že od ostatních členů DIK měl informaci, že O. Vejsadovi nebyl odepřen
přístup k zápasnickým žíněnkám, ale O. Vejsada odmítl žíněnky takovou formou kontrolovat a
počítat. Jelikož máme zákonnou povinnost tuto inventarizaci udělat do 29.2.2024, pověřila
Ing. Jandová provedením inventarizace majetku v Chomutově nového předsedu inv. komise a
jmenovala do této role předsedu R. Mazoucha, který dne 9.3.2024 za přítomnosti ostatních
členů DIK inventarizaci provedl a majetek zdokumentoval.

Kontrola účetnictví 2023 by měla proběhnout na konci března – termín bude upřesněn.

KRK má stále v řešení VT Kovářská z roku 2021 a žíněnky LECI.

O. Vejsada potvrzuje, že má k dispozici všechny informace, doklady a potřebnou součinnost
od všech členů VV a sekretáře SZČR.

3. Václav Scheiner st. – reprezentační trenér:
● Požádal o projednání svých témat (povinnost vyplňovat elektronický tréninkový deník Yarmill

a zpráva z ME sen. ř.ř. 2024) s tím, že mu nebyla zaplacena faktura za jeho trenérskou činnost
za leden a únor 2024

● Elektronický tréninkový deník Yarmill - V. Scheiner st. zastává všeobecný názor, že povinnost
vyplňovat tréninkový deník dává smysl, nicméně protože se mu často mění samotné
podmínky tréninku, resp. situace s tréninkovou skupinou a proto by musel příliš často
tréninkový deník upravovat, tak navrhoval, aby ho zatím nemusel vyplňovat a hledal cestu jak
s Yarmillem pracovat jak ze strany trenéra, tak ze strany závodníků. R. Mazouch trvá na
požadavku, aby všichni trenéři (SpS, SCM, reprezentace) tréninkový deník Yarmill vyplňovali a
je to podmínkou pro zaplacení peněz trenérům

● Zpráva z ME sen. ř.ř. 2024 – V. Scheiner považuje zaslanou zprávu za dostatečnou. R.
Mazouch a P. Skalická vysvětlili, co v té zprávě požadují doplnit (analýza celé váhové kategorie
ne pouze přímých soupeřů našich reprezentantů, apod.). Zaslání úplné zprávy z ME, MS, VT
je povinností reprezentačního trenéra a je také podmínkou pro zaplacení peněz trenérům

4. Zpráva předsedy SZČR

● Dne 11.2.2024 jsem se zúčastnil General Assembly / UWW Europe Council meetingu
● Ve dnech 12. – 16.2.2024 jsem se zúčastnil s naší výpravou ME sen. v zápase, kde získala Adéla H.

bronzovou medaili. Opravdu skvělý výsledek a hlavně skvělý výkon!!!
● Na tomto ME byl i JUDr. Bc. Michal Volf (ředitel OLYMP CSMV), se kterým jsme probrali řadu

oblastí pro pokračování ve výborné spolupráci mezi SZČR a Olympem.
● Na ME jsme domluvili spolupráci s ukrajinskou federací a s polskou federací. Společně jsme

připravili společný mezinárodní projekt v rámci Erasmus+ Sport programu. Vyhodnocení
projektu je v procesu a uvidíme, jestli uspějeme

● Na ME jsem se domluvil s prezidentem moldavské federace na případné naší účasti na
mezinárodní lize U15. Dostaneme detailní podklady a rádi bychom se zúčastnili ať už
v jednotlivcích (A. Boubel – Holýšov) nebo pokud bychom dokázali postavit i celý tým



● V průběhu února jsem se několikrát sešel / spojil s J. Beranem a kroužky.cz, kde jsme řešili
program Victory Kids. Máme zaregistrovaný web, máme podepsané Memorandum o spolupráci a
finalizujeme prezentaci / materiál, který budeme používat pro oslovení potenciálních partnerů.
Petra S. & Petr S. připravují metodické listy a pilotní tréninky již probíhají v Ostravě pod vedením
D. Havlíka

● Jakožto zástupce SZČR jsem se zúčastnil MČR U13 & U17 v zápase ř.ř. v Ostravě (vše
v pořádku) a MČR sen. v.s. & žen v Hradci Králové (vše v pořádku, kromě nevhodného chování
závodníka P. Grygerka a trenéra M. Hemzy) - viz zpráva zástupce SZČR

● Pracovní skupině pro úpravu stanov bylo oznámeno jejím předsedou M. Kocmánkem, že
rezignoval na svou roli předsedy pracovní skupiny s odůvodněním, že na to nemá čas a nemůže se
tedy tomu věnovat tak, jak by si ta činnost zasloužila a jak by si on sám představoval. Jelikož
ukázal v průběhu práce naší pracovní skupiny v podstatě velkou neschopnost, tak to osobně
nepovažuji za žádnou ztrátu, ale naopak… Nicméně jsme se dozvěděli, že z této pracovní skupiny
se odpojil J. Vejsada, M. Vejsada a právě M. Kocmánek a nadále pracují na úpravě stanov, aniž by
zbytek pracovní skupiny do toho jakkoliv zapojili. Zbývající pracovní skupina (S. Polzer, L.
Vavřičková, A. Juchelka, M. Jandová a já) dokončila práci zapracováním připomínek a podnětů od
všech členů pracovní skupiny. Leadership si převzal S. Polzer a v tuto chvíli finalizuje tuto verzi,
která následně bude revidována / zkontrolována externím právníkem a následně zaslána do hnutí
a předložena ke schválení na VH

● Dne 7.3.2024 proběhla kontrola FÚ na SZČR na základě udání M. Vejsady. Všechny požadované
podklady byly předány. Bohužel účetnictví jsme FÚ předat nemohli, protože ho má v detenci M.
Vejsada. Celou situaci jsme zástupcům FÚ vysvětlili. V tuto chvíli čekáme na vyhodnocení ze
strany FÚ a další kroky

● S ohledem na neprovedení inventarizace v CW Chomutov ze strany O. Vejsady v zákonném
termínu jsme museli velmi rychle reagovat a inventarizace (poslední ze všech potřebných)
proběhne v Chomutově v sobotu 9.3.2024

● Dne 16.3.2024 se zúčastním MČR U15+WU15 a U20 + WU20 ve v.s. ve Vítkovicích jako
zástupce SZČR

5. Zpráva předsedkyně ekonomické komise

● Vyúčtování dotací za rok 2023 - zpracovala jsem vyúčtování dotací za rok 2023, máme zasláno
v termínu.

● Fyzické inventury dlouh. hm. majetku, a drobného dlouh. majetku - dořešila jsem sporné
položky z zpracovaných a zaslaných fyz. inventur majetku. Veškeré výsledky z inventur
zpracovávám do výsledného souboru. Ten bude podkladem pro jednání s dalšími členy ústřední
inventarizační komise. Následně bude sepsána závěrečná zpráva a tato předložena následně
k odsouhlasení VV.

● Neobdržela jsem ještě všechny provedené fyz. inventury majetku. V termínu dle zákona o
účetnictví do 29.2.2024 nebyla provedená inventura v Chomutově. Jmenovala jsem nového
předsedu dílčí inv. komise Mgr. Roberta Mazoucha namísto Ondřeje Vejsady.

Rozhodnutí č. 2/3/2024 - Fyzické inventury majetku- zpracovat zprávu (i s ostatními
členy ÚIK) za fyzické inventury majetku za rok 2023.

T: do 31.3.2024 Zodp.:M.Jandová/O.Mazouchová/O.Vejsada

● Dokladová inventarizace za rok 2023 - ČUS zaslal k 29.2.2024 zpracované dokladové inventury
za rok 2023. Inventury budou za svaz podepisovat Mgr. Robert Mazouch, Ing. Monika Jandová,



Ondřej Vejsada, Dis., a za ČUS je podepsaná Ludmila Klicmanová. Účetní inventury nejsou nyní
ještě konečné z důvodu změn u majetkových účtů, budou se měnit/upravovat dle schválení inv.
rozdílů na VH v dubnu 2024.

Rozhodnutí č. 3/3/2024 – dokladové inventury všechny zúčastněné osoby musí, před
podpisem, projít

T: do 31.3.2024 Zodp.: R. Mazouch/M. Jandová/O. Vejsada

● Zpracování daňového přiznání za rok 2023 dle plné moci a zpracování dodatečného
přiznání za rok 2022

Navrhuji daňového poradce Ing. Karla Šantoru, DP nám již zpracovával v minulých letech. Za
zpracování daňového přiznání účtuje 10 000 Kč bez DPH, za dodatečné pak 5 000 Kč bez DPH.

Hlasování: všichni PRO

● Schválení HV za rok 2021, za rok 2022 – z důvodu převodu z hospodářského výsledku ve
schvalovacím řízení do Vlastního jmění

Navrhuji HV za rok 2021 a HV za rok 2022 necháme dodatečně schválit na VH v dubnu 2024.
Jedná se o formální záležitost, abychom to mohli provést účetně.

Hlasování: všichni PRO

● Schválení per rollam odpisu pohledávky ve výši 2 632,- FAV 101/2022 - Karger Milan
Dle návrhu schválen odpis do nákladů v roce 2023.

M.Jandová se dotazovala na financování svazu z jiných zdrojů, zda probíhají nějaké jednání
s potenciálními sponzory. R. Mazouch vysvětlil, že bohužel s ohledem na to, co poslední rok pánové
P. Domkář a M. Vejsada publikují na svém facebooku, tak v tuto chvíli neví o žádném partnerovi /
sponzorovi, který by byl ochoten dát své peníze do SZČR. P. Skalická potvrdila, že má podobnou
zkušenost z klubu Hellas Brno.

6. Zpráva předsedy komise rozhodčích

● KR průběžně doplňuje delegace na svazové soutěže a mezinárodní soutěže
● KR určila termín školení stávajících rozhodčích na 13. 4. v Praze a 14. 4. v Brně. Rozpis bude

vydán v následujících dnech.
● KR určila termín školení tabulkářů na 13. 4. Místo bude upřesněno a rozpis vydán v následujících

dnech.
● KR doplnila sklad uniforem a začne distribuovat rozhodčím dle potřeby
● KR realizuje ve spolupráci s OK ocenění rozhodčím, kteří ukončili kariéru vzhledem k věku
● Kvalifikace mezinárodních rozhodčích na OH - VV rozhodl, že rozhodčí Martin Hakl, Václav

Scheiner a Petr Skalický si uhradí ze svých vlastních zdrojů účast na evropské, případně světové
kvalifikaci, a pokud se jim podaří kvalifikovat na OH, tyto náklady zpětně uhradíme, po obdržení
dotací z NSA.

7. Zpráva předsedkyně KVZ

● 15.2. proběhla schůze KVZ v Brně
● 21.2. školení Yarmill pro závodníky - průběžné konzultace s trenéry o užívání a zapisování

záznamů



● příprava zprávy pro ročenku ČUS
● příprava podkladů pro zprávu o výsledcích
● žádost o přesun jednoho auta na Moravu - VV Souhlasí
● KVZ schválila seznamy reprezentace na rok 2024, , následně na vlastní žádost vyřazen z

reprezentace U17 ř.ř. Jakub Casadio – nutno schválit VV

Hlasování: všichni PRO

● KVZ udělala výběr závodníků zařazených do SCM a SpS pro rok 2024
● Repre trenéři dospělých a U20 pověření zajištěním účasti závodníků na povinném semináři

antidopingu UWW
● KVZ projednala a vytvořila revizi testovacího balíčku na základě návrhů trenérů - postupně

budou závodníci testování (trenéři zařadí testy do programu)
● Odměna za umístění- 3. místo na ME Bukurešť 2024 - pro A.Hanzlíčkovou a trenéra J.Žižku –

dle ES 70 000 Kč pro závodníka a i pro trenéra.

Hlasování: všichni PRO

Rozhodnutí č. 4/3/2024 – informovat A.Hanzlíčkovou a J.Žižku o schválené odměně za
umístění na ME Bukurešť a o termínu vyplacení, po připsání dotací.

T: ihned Zodp.: O. Mazouchová

Schválení akcí:
Akce schválené na jednání KVZ
- 10/2024/M/GR - MT+VT DEN - schváleno KVZ
- 11/2024/U17+U20/VS - MT+VT EST - schváleno KVZ
- 12/2024/M/GR - VT FRA - schváleno KVZ
- 13/2024/M/GR - EQ Baku - schváleno KVZ, schváleno VV

Hlasování: všichni PRO

- 14/2024/U17/GR - VT ROU - schváleno KVZ
- 15/2024/U17/GR - MT POL - schváleno KVZ
- 16/2024/U20/GR - VT ROU - schváleno KVZ

Akce schválené per rollam v mezidobí mezi jednotlivými KVZ a VV
- 9/2024/M/GR - VT HUN - schváleno KVZ per rollam
- 17/2024/W - VT Řím - schváleno KVZ per rollam
- 18/2024/U17/GR - MT Subotica - schváleno KVZ per rollam
- 19/2024/W - EQ Baku - schváleno KVZ per rollam - schválil VV všichni pro
- 21/2024/U20/W - VT Praha - schváleno KVZ per rollam

Nákup licencí - schváleno KVZ: Šnajdr, Doupovec, Kubala, Hanzel, Satrapa, Žák P., Kocman,
Havlík, Zedník, Křenek, Hajný

● Repre trenéři byli vyzváni k úpravě budgetu dle skutečných požadavků a spoluúčastí.
● Oslovena skupina na přípravu koncepce na 2025-2028



TMK

● Příprava metodických listů a školení pro Victory kids na 12.4.2024 v Praze
● Vystavování potvrzení trenérům
● v řešení dokončení II. třídy Petr Bordovský - výběr tématu

8. Zpráva předsedy DK + OK 

● Valná hromada SZČR 28.4.2024 - prostory zajištěny (odkaz: https://www.a-sporthotel.cz/),
ubytování pro členy VV SZČR a KRK, celodenní pronájem konferenční místnosti/technické
vybavení. Zajištěno malé občerstvení + pitný režim zajištěn na baru v hotelu (SZČR uhradí),
možno využít místní restauraci od 11 hod. (na vlastní náklady).

Hlasování: všichni PRO

● Přizvaný host Mgr. Tomáš Douda – v minulých letech byl moderátorem VH, proto ho VV SZČR
oslovil s nabídkou moderování Valné hromady v Brně dne 28.4.2024.

Hlasování: 6 PRO, 1 se ZDRŽEL (P.Skalická)

Tomáš Douda tímto roli moderátora potvrzuje a přijímá.

● Ocenění - ve spolupráci s KR realizováno poděkování za činnost pro 5 rozhodčích, kteří dovršili
věkový limit - 16.3. na MČR Vítkovice bude předáno O. Holušovi a M. Bendovi - 20.4. na GP
Chomutov bude předáno A. Paříkovi, M. Krýslovi a J. Školníkovi

● Návrh P. Boubela na ocenění J. Kožíška - J. Kožíšek nebyl doposud oceněn - navrhuji udělit
„Vzorný trenér“ při vhodné příležitosti

Hlasování: všichni PRO

● Návrh J. Kruckého na ocenění T. Toboly „Zasloužilý mistr sportu“ - T. Tobola již má titul Mistr
sportu - pro získání požadovaného titulu by se musel T. Tobola umístit na MS, nebo ME kategorie
mužů do 3.místa – MS veteránů (které uvádí J. Krucký v odůvodnění) nespadá do této kategorie
(stejně jako kategorie U20, U23, apod.)

Hlasování: všichni PROTI

Rozhodnutí č. 5/3/2024 – odeslat oficiální odpověď na návrhy P.Boubela a J. Kruckého

T: 20.3.2024 Zodp.: P.Skalický/O.Mazouchová

● V roce 2025 oslaví SZČR výročí 130 let - zahájit přípravy, prostory, termín, program, média….atd.
● Otevřený dopis p. Bystroňové – po seskládání informací zašlu návrh odpovědi VV ke schválení
● Další činnost - ve spolupráci s TMK realizujeme metodické listy pro Victory Kids
● Účastí na MČR prováděn sběr poznatků k doporučujícímu dokumentu „Pomocný manuál k

pořádání MČR pro pořadatele“

https://www.a-sporthotel.cz/


● Dne 2.3. jsem byl jako zástupce SZČR na MČR mužů ř.ř. - nízká účast 38 závodníků – vše
proběhlo bez problémů (viz zpráva zástupce SZČR z MČR)

9. Zpráva předsedy STK

Schváleny a zveřejněny následující rozpisy soutěží:
a) Memoriál J. Klepca – v.s., Vítkovice – 15.06.2024
b) Memoriál Fr. Vejsady a V. Garbaczewského – v.s., Bohemians – 25.05.2024
c) MT LIDICE – ř.ř., Hnidousy-Motyčín – 18.05.2024
d) Turnaj o pohár primátora Chomutova – ř.ř., Chomutov – 23.03.2024
e) Velká cena Borohrádku – ř.ř., Borohrádek – 06.04.2024
f) Memoriál M. Rešla – v.s., Nový Jičín – 11.05.2024
g) GP kadetů a juniorů – ř.ř., Chomutov – 19.-20.04.2024( hlavní roz. R. Křenek)

Hlasování: všichni PRO

Dlouhodobé soutěže družstev
Oba rozpisy pro soutěž mužů jsou schváleny, soutěže jsou připraveny.
Rozpis na soutěž družstev kadetů je před schválením, do soutěže se přihlásily tři týmy, soutěž
proběhne dvoukolově v jeden soutěžní den. KVZ projedná termín a místo konání na příštím jednání.

Sportovní kalendář 2024 – několik dílčích průběžných změn, poslední verze k datu 29.02.2024 – vše
zveřejněno na svazovém webu a průběžně doplňovány zaslané zahraniční turnaje.

Přehled medailí a diplomů – nutno dokoupit medaile, diplomy = po uskutečnění MČR ve
Vítkovicích (16.03.2024) bude provedeno přepočítání a určen počet kolik kterých bude nutno
dokoupit.

Pořádání MČR 2025 - termíny

MČR sen. ř.ř. - 18.1.2025,
MČR U13+U17 - 1.2.2025,
MČR U13+WU13 a U17+WU17 v.s. - 1.3.2025,
MČR U15+WU15 a U20+WU20 v.s. - 12.4.2025,
MČR sen. a žen v.s. - 5.10.2025,
MČR U15 a U20 ř.ř - 22.11.2025

Rozhodnutí č. 6/3/2024 - zajistit vyjádření repre. trenérů k návrhu termínů pořádání MČR v
roce 2025

T: do 27. 4. 2024 Zodp.: P.Skalická /KVZ

 



10. Zpráva sekretáře SZČR

● Používání označení naší země na repre. oblečení: v dtb. národních olymp.výborů (NOV) pod
Mezinárodním olympijským výborem (MOV) máme oficiálně uveden název CZECHIA,
schválený na zasedání VV ČOV 1.11.2022 a následně nahlášený administrativě MOV. Toto
označení naší reprezentace přebírají mezinárodní sportovní federace pro soutěže, které organizují,
a objevuje se ve startovních a výsledkových listinách a v TV grafice při výrobě a distribuci signálu
ze sportovních soutěží a zápasů.
Označení CZECH REPUBLIC na reprezentačním ústrojí je i nadále platné a legitimní

● Pokud svaz disponuje již vyrobenými dresy a dalšími artikly s označením CZECH REPUBLIC, je
po naší vzájemné dohodě s NSA oprávněn je z titulu úsporných nákladových opatření nadále
používat. V takovém případě je však žádoucí, aby při výrobě nových sad ústroje pro reprezentační
výběry postupně všechny sportovní svazy přešly na zkrácené označení naší země, tedy CZECHIA

● Příprava VH – 28.4.2024 v Brně – za OK/Petr Skalický, za KRK/ Jiří Gold + sekretář SZČR/
Olga Mazouchová

● V. Švagrovská - k dnešnímu dni splaceno celkem 2 000 Kč (za kal. rok 2024)
● Žádost Czech Wrestling Chomutov na finanční podporu mezinárodního turnaje GP Chomutov,

který se koná 19.-20.4.2024 v Chomutově, alespoň na úrovni vynaložených nákladů na pořádání
MČR.

VV SZČR navrhuje poskytnout příspěvek ve výši 50T CZK, tedy ve stejné výši jako v loňském
roce.

Hlasování: všichni PRO

● Žádost spolku Combatball na výpůjčku 3ks olymp. žíněnek na den 15.3.2024 a 21.6.2024.
V těchto dnech probíhají charitativní akce na podporu a pomoc nemocným dětem.

Hlasování: všichni PRO

Rozhodnutí č. 7/3/2024 - informovat klub Czech Wrestling Chomutov o poskytnutí
příspěvku a schválení žádost na výpůjčku žíněnek.

T: ihned Zodp.: O.Mazouchová

11. Zpráva O.Kadlece

● Rejstřík sportu NSA – s ohledem na změny a novým funkcionalitám rejstříku sportu, po posunutí
termínů pro vyplnění povinných dat až po omezení funkčnosti nových funkcionalit, omezení
dostupnosti, výpadků, se povedlo potřebná data ke dni 15.2.2024 do 12h vyplnit.

● Investiční dotace budou vypsány v polovině března, kterým se následně budu věnovat

Zapsala: O.Mazouchová


